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RSS.0002.39.2021 

Protokół Nr XXXIX/21 
z 39. sesji Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 25 listopada 2021 roku 

 

               Na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym (Dz.U. z 2021 r. poz. 1372 z późn. zm.) 39. sesję Rady Miejskiej  
w Sobótce otworzyła Przewodnicząca Rady Hanna Piwowarska. 
W sesji na 15 radnych uczestniczyło 15-u.  
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
- Skarbnik MiG – Magdalena Sączawa, 
- Sołtysi oraz kierownicy referatów UMiG. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powitała wszystkie zebrane 
na sesji osoby. Następnie przedstawiła porządek obrad 39. sesji, który przedstawiał 
się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji. 

2. Zatwierdzenie protokołu z sesji z dnia 28 października 2021 r. 

3. Zatwierdzenie protokołu z sesji z dnia 9 listopada 2021 r. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza MiG Sobótka w okresie od  

18 października do 12 listopada 2021 r. 

5. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sobótka na lata 2021-2035. 

6. Uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Sobótka na 2021 rok.  

7. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Stary Zamek. 

8. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Rogów Sobócki. 

9. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Sobótka. 

10. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Sulistrowiczki. 

11.  Uchwała w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania  

i opieki oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

w publicznych przedszkolach prowadzonych przez gminę. 

12. Uchwała zmieniająca uchwałę nr XIII/142/19 Rady Miejskiej w Sobótce  

z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie zasad odpłatności za pobyt  

w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. 

13. Uchwała zmieniająca uchwałę nr XLII/335/18 Rady Miejskiej z dnia 27 

lutego 2018 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób  

z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

14. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Sobótce  



2 

 

nr XXXIII/330/21 z dnia 29 czerwca 2021 r. w sprawie zamiaru połączenia 

samorządowych instytucji kultury. 

15. Uchwała w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Sobótka na 2022 

rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie. 

16. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych oraz określenie 

zasad zwrotu kosztów podróży służbowych radnych. 

17. Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza MiG Sobótka. 

18. Uchwała w sprawie wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami  

i zawarcia przez Gminę Sobótka porozumienia międzygminnego 

dotyczącego zasad współpracy w ramach Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych Wrocławskiego Obszaru Funkcjonalnego. 

19. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza MiG 

Sobótka umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego w roku 2022. 

20. Wolne wnioski i informacje. 
 

Ad. 2 
Uwag do protokołu z sesji nie wniesiono i Rada w głosowaniu (15 głosów „za”, 
„przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 0) zatwierdziła protokół z sesji  
z dnia 28 października 2021 r.  
 

Ad. 3 
Uwag do protokołu z sesji nie wniesiono i Rada w głosowaniu (15 głosów „za”, 
„przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 0) zatwierdziła protokół z sesji  
z dnia 9 listopada 2021 r.  
 

Ad. 4 
Brak pytań do sprawozdania. 
 

Ad. 5 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG poinformowała, że w związku z tym iż 
było rozstrzygnięcie przetargowe na zakup piecy do SP Nr 1 zmienił się projekt 
uchwały. Odczytała wniosek referatu inwestycyjnego w tej sprawie. 
Poinformowała, że wprowadzono 55 tys. zł do zadania inwestycyjnego „wymiana 
piecy” (środki zabrano z zadania związanego z azbestem, gdzie zaplanowano 
kwotę 70 tys. zł). Następnie przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 2021-2035 wraz  
z objaśnieniami do zmian. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w treści omawianej na 
posiedzeniu komisji.  
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Radny Grzegorz Chrzan zapytał, czy program dotyczący usuwania azbestu 
funkcjonował w tym roku w naszej gminie? 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG poinformowała, że w tym roku akurat 
nie, ale program ten funkcjonuje co roku, w zależności od  zgłoszeń i potrzeb 
mieszkańców.  
Radny Grzegorz Chrzan powiedział, że dziwne jest to, że nie korzystamy z tego 
programu, a słyszał od mieszkańców, że przychodzili do gminy i pytali o ten 
program.  
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG powiedziała, że program funkcjonuje, ale 
akurat w tym roku nie był składany wniosek o dotację. Dodała, że dopiero po 
rozmowie z merytorycznym pracownikiem mogą powiedzieć z czego wynikała ta 
sytuacja.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska poprosiła, aby na najbliższe 
komisje merytoryczni pracownicy przygotowali taką informację. 
 

Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr XXXIX/364/21 podjęła. 
Głosów „za” 14, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1, „nieobecnych” 0. 
 

Ad. 6 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie zmiany budżetu Gminy Sobótka na 2021 rok wraz z uzasadnieniem. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w treści omawianej na 
posiedzeniu komisji. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w zakresie zadań będących w gestii 
komisji. 
Radna Irena Gajewska poinformowała, że radni Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury 
i Sportu pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 
Radny Ryszard Saltarski odnosząc się do III etapu remontu ul. Zmorskiego zapytał, 
czy wszystkie zmniejszenia, które nastąpiły są już ostateczne i związane są  
z oszczędnością w związku z niezamontowaniem krawężników i niewykonaniem 
zgodnie z projektem zjazdów na grunty rolne? 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG powiedziała, że w tej sprawie się nie 
wypowie, ale z tego, co jej wiadomo to droga została wykonana zgodnie  
z dokumentacją. Dodała, że zmniejszenie o 12 tys. zł o którym czytała to 
zmniejszenie dotacji na zadaniu. Przypomniała, że na jednej z ostatnich sesji radni 
zdecydowali o przekazaniu kwoty 135 tys. zł na odcinek znajdujący się przy torach.  
Pan Jakub Zawada poinformował, że inwestycja została zakończona i wszelkie 
roboty zostały wykonane. Dodał, że na zmniejszenia ma wpływ zastosowanie 
pewnych działań zamiennych, które zostały uzgodnione z projektantem, 
inspektorem nadzoru i wykonawcą oraz zostały zaakceptowane przez gminę.  
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
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Nr XXXIX/365/21 podjęła. 
Głosów „za” 14, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1, „nieoddane” 0. 
 

Ad. 7 
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy Niedźwiedzia ulicy w miejscowości 
Stary Zamek przedstawiła Pani Bożena Frass. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr XXXIX/366/21 podjęła. 
Głosów „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieoddane” 0. 
 

Ad. 8 
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy Deszczowa ulicy w miejscowości 
Rogów Sobócki przedstawiła Pani Bożena Frass. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr XXXIX/367/21 podjęła. 
Głosów „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieoddane” 0. 
 

Ad. 9 
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy Krucza ulicy w miejscowości Sobótka 
przedstawiła Pani Bożena Frass. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr XXXIX/368/21 podjęła. 
Głosów „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieoddane” 0. 
 

Ad. 10 
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy Nektarowa ulicy w miejscowości 
Sulistrowiczki przedstawiła Pani Bożena Frass. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr XXXIX/369/21 podjęła. 
Głosów „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieoddane” 0. 
 

Ad. 11 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania  
i opieki oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego  
w publicznych przedszkolach prowadzonych przez gminę wraz z uzasadnieniem do 
uchwały przedstawiła Pani Joanna Berezecka-Zywer. 
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Radna Irena Gajewska poinformowała, że radni Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury 
i Sportu pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr XXXIX/370/21 podjęła. 
Głosów „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 0. 
 

Ad. 12 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XIII/142/19 Rady Miejskiej w Sobótce  
z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie zasad odpłatności za pobyt w ośrodkach 
wsparcia i mieszkaniach chronionych wraz z uzasadnieniem do uchwały 
przedstawiła Pani Katarzyna Dwornik-Piszczałka Dyrektor OPS. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr XXXIX/371/21 podjęła. 
Głosów „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 0. 
 

Ad. 13 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XLII/335/18 Rady Miejskiej z dnia  
27 lutego 2018 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania  
i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,  
z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania wraz z uzasadnieniem do 
uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Dwornik – Piszczałka Dyrektor OPS  
w Sobótce.   
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr XXXIX/372/21 podjęła. 
Głosów „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 0. 
 

Ad. 14 
Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Sobótce  
nr XXXIII/330/21 z dnia 29 czerwca 2021 r. w sprawie zamiaru połączenia 
samorządowych instytucji kultury przedstawił Radca Prawny Grzegorz Dutka. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
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Radna Irena Gajewska powiedziała, że człowiek jest istotą omylną, ale również 
refleksyjną i potrafi dostrzec swój błąd i w porę go naprawić. Dodała, że przez ten 
rok obserwowali świetną pracę Muzeum Ślężańskiego pod dyrekcją Pani Moniki 
Szimy – Efinowicz oraz świetną pracę Ślężańskiego Ośrodka Kultury pod dyrekcją 
Pana Michała Hajdukiewicza. Zaznaczyła, że obserwowali też bardzo dobrą 
współpracę obu instytucji dla dobra kultury gminy Sobótka. Poinformowała, że 
radni Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu wycofują swoje poparcie dla 
połączenia obu instytucji i popierają przedstawiony przed chwilą projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska złożyła podziękowania na 
ręce dyrektorów obu instytucji kultury. Powiedziała, że ich dobra współpraca 
również miała wpływ na to, że nie chcą łączyć tych instytucji i szukać nowych 
rozwiązań, bo teraz wszystko funkcjonuje bardzo dobrze.  
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr XXXIX/373/21 podjęła. 
Głosów „za” 14, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1, „nieobecnych” 0. 
 

Ad. 15 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Sobótka na 
2022 rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 
ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  
i o wolontariacie wraz ze wskazaniem zmian w porównaniu do programu 
obowiązującego obecnie przedstawiła Pani Sylwia Stroka. 
Radna Irena Gajewska poinformowała, że radni Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury 
i Sportu pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr XXXIX/374/21 podjęła. 
Głosów „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 0. 
 

Ad. 16 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych oraz określenie 
zasad zwrotu kosztów podróży służbowych radnych przedstawiła Pani Sylwia 
Stroka. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radny Grzegorz Chrzan powiedział, że teraz trwa głosowanie nad podwyżkami dla 
Radnych, a za chwilę będzie mowa o podwyżkach dla Burmistrza. Powiedział, że  
w imieniu Klubu Radnych chciałby poinformować, że będą głosowali przeciwko 
podwyżkom. Dodał, że nie bronią nikomu zarabiać dużo, ale ich zdaniem ta 
podwyżka jest za duża i naszej gminy na nią nie stać. Powiedział, że porównując to 
do etatowych pracowników i przedsiębiorców prowadzących działalność nikt nie 
podnosi w obecnych czasach wynagrodzeń o 50%. Podkreślił, że to nie jest dobry 
czas na tak drastyczne podwyżki wynagrodzeń. 
Pani Sylwia Stroka wyjaśniła, że kwota bazowa zostaje ustalona przez 
ustawodawcę.  
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Radna Iwona Czyż zapytała jakie będą skutki tej podwyżki w tym roku i w roku 
przyszłym? 
Pani Sylwia Stroka poinformowała, że różnica pomiędzy obecnymi dietami, a tymi 
proponowanymi w projekcie uchwały wynosi 8.052,35 gr miesięcznie. 
Radna Iwona Czyż powiedziała, że prosiła o zsumowane koszty w przyszłym roku. 
Pani Sylwia Stroka powiedziała, że jeżeli chodzi o skutki finansowe to różnica 
będzie wynosiła w tym roku 40 tys. zł.  
Radna Iwona Czyż zapytała, czy dobrze rozumie, że w przyszłym roku będzie to 
kwota 96 tys. zł (8.052, 35 x 12)? 
Pani Sylwia Stroka odpowiedziała, że tak.  
Radna Iwona Czyż powiedziała, że chciała przychylić się do tego, co powiedział 
radny Chrzan. Zapytała, czy stać nas na to, aby uchwalać podwyżki w trakcie roku 
budżetowego? Powiedziała, że po całej serii uchwalonych podwyżek dla 
mieszkańców dotyczących odpadów, wody, ścieków, podatków zastanawia się, 
czy radni powinni akceptować taką podwyżkę dla siebie, bo jej się wydaje, że nie. 
Powiedziała, że zdaje sobie sprawę z tego, że ustawodawca nakłada taki 
obowiązek, ale jako Rada są organem suwerennym, który ma prawo samodzielnie 
kształtować politykę budżetową naszej gminy. Powiedziała, że w związku z tym, że 
ustawa jest dokumentem nadrzędnym nad uchwałą ona wstrzyma się od podjęcia 
decyzji. Poprosiła, aby pamiętać o tym, że istnieje możliwość obniżenia diety  
i prosi o rozważenie tego.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska zapytała, czy w budżecie 
znajdą się środki, jeżeli Rada zdecyduje dzisiaj o przyznaniu tych podwyżek? 
Pani Sylwia Stroka poinformowała, że na ten rok środki zostały zabezpieczone  
w budżecie.  
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG powiedziała, że jeżeli chodzi o przyszły 
rok to środki te zostały zabezpieczone w projekcie budżetu, który trafił do 
radnych. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska podziękowała wszystkim 
radnym za to, że kiedy rozpoczynali kadencję nie patrzyli na diety tylko pracowali 
tyle ile było trzeba. Dodała, że z każdym miesiącem, każdym rokiem dynamika 
rozwoju gminy bardzo przyspieszała i przyspiesza. Podziękowała za to, że radni  
w zdecydowanej większości są w stałym kontakcie, nie szczędzą swojego czasu, 
jeżeli trzeba to zwalniają się z pracy i uczestniczą w komisjach i sesjach oraz 
bardzo licznych spotkaniach roboczych, aby wspierać Burmistrza oraz 
pracowników. Poinformowała, że jeżeli trzeba to jeżdżą w teren, a w tej kadencji 
nie zdarzyło się jeszcze, aby któremukolwiek radnemu wypisała delegację. 
Powiedziała, że podwyżka nie jest naprawdę na wyrost i cieszy się, że wreszcie 
dostrzeżono pracę radnych i Burmistrza w samorządach. Dodała, że przed nami 
kolejne dwa lata i dzięki aktywności gminy, wszystkie środki, które do nas płyną 
muszą zostać przepracowane. Powiedziała, że Ci którzy uczestniczą w rozmowach 
dobrze wiedzą ile jest problemów przy każdej inwestycji, które wymagają 
omówienia. Powiedziała, że jako Przewodnicząca dziękuje Przewodniczącym 
poszczególnych komisji, dziękuje Wiceprzewodniczącej, która ją wspiera oraz Pani 
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Agacie Rekść. Dodała, że gdyby ustawodawca zdecydował, że mają pracować za 
przysłowiową złotówkę, to skoro zdecydowali się na bycie radnymi na pewno by 
to również robili. Zaznaczyła, że nawet nie pamięta kiedy ostatnio była 
jakakolwiek podwyżka diet. Powiedziała, że jeżeli ktoś mówi, że absolutnie nie 
chce tych pieniędzy, a większość radnych wprowadzi podwyżki to może  
z uczciwości przelane na swoje konto środki każdego miesiąca przekazywać na 
słuszne cele.  
 

Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr XXXIX/375/21 podjęła. 
Głosów „za” 11, „przeciw” 3, „wstrzymało się” 1, „nieobecnych” 0. 
 

Ad. 17 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza MiG Sobótka 
przedstawiła Pani Sylwia Stroka. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radny Marek Juraszek powiedział, że ponad 3 lata temu, podczas kampanii 
wyborczej, gdy kończono remont domu kultury, z ust Pana Mirosława Jarosza 
padło, że uruchomienie ośrodka będzie nas kosztowało rocznie około miliona 
złotych. Dodał, że dzisiaj wiemy, że na ośrodek wydajemy około 1,5 mln. zł + 
biblioteka. Powiedział, że gdyby przekazano więcej środków to prawdopodobnie 
również zostałyby zużyte w należyty sposób. Zaznaczył, że mówi o tym, aby 
pokazać, że punkt widzenia, zależy od punktu siedzenia. Zapytał, czy Rada musi 
podejmować tę uchwałę? 
Radca Prawny Grzegorz Dutka odpowiedział, że tak, ponieważ ustawa 
wprowadza obowiązek zmian, które nie uwzględniały do tej pory parametrów 
wynikających z ustalania, wyliczania wynagrodzeń. Dodał, że dotyczy to zarówno 
wynagrodzenia Burmistrza jak również diet radnych.  
Radny Marek Juraszek powiedział, że ze względu na wykonywany zawód 
codziennie spotyka się z mieszkańcami i nie miał ani jednego głosu za tym, że 
podwyższenie diet radnych czy wynagrodzenia Burmistrza to krok w dobrym 
kierunku, szczególnie patrząc na wysokość proponowanych podwyżek. 
Powiedział, że wiadomo iż od nowego roku zostanie zwiększona kwota wolna od 
podatku. Zapytał czy w urzędzie ktoś zrobił symulację jak to wpłynie na gminę? 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska zapytała jakie to pytanie ma 
związek z procedowanym projektem uchwały? 
Radny Marek Juraszek odpowiedział, że nie wie, ale podejrzewa, że na nasze 
dochody może mieć.  
Radca Prawny Grzegorz Dutka powiedział, że wydaje mu się, że zaszło jakieś 
nieporozumienie w istocie zmian przepisów. Dodał, że w żaden sposób nie można 
mieszać wynagrodzeń pracowniczych w urzędzie z wynagrodzeniem Burmistrza, 
czy dietami radnych. Zaznaczył, że kształtowanie wynagrodzeń pracowniczych 
zależy od woli pracodawcy. Dodał, że rekompensata utraconych dochodów 
radnych w swojej pracy ze względu na zwolnienia na posiedzenia komisji czy sesji 
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wynika wprost z przepisów ustawowych. Zaznaczył, że twierdzenie, że komuś jest 
przyznawana podwyżka przez radę gminy jest twierdzeniem nieprawdziwym, 
ponieważ to ustawodawca wprowadził korektę sposobu wyliczania tych 
wynagrodzeń poprzez określenie np. nowego współczynnika, który uległ zmianie, 
natomiast pozostałe warunki w przypadku diet radnych nie uległy zmianie. 
Powiedział, że chcąc zmienić wysokość diet radnych należałoby podjąć inicjatywę 
uchwałodawczą w zakresie zmniejszenia wynagrodzeń dla radnych. Dodał, że to 
samo dotyczy wynagrodzenia Burmistrza, gdzie zmiana ustawy wymaga korekty 
uchwały w tym zakresie. Dodał, że tutaj trzeba uwzględnić jeszcze treść 
rozporządzenia wydanego na podstawie zmienionej ustawy.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powiedziała, że Burmistrz 
odpowiada za niemały budżet, w tym również finansowo wraz ze Skarbnikiem.  
Dodała, że to Burmistrz jest głównym motorem tego, że nasza gmina tak szybko 
się rozwija. Powiedziała, że nie sądzi, aby w ostatnich 8 latach pozyskano tak dużo 
środków zewnętrznych, co wiąże się z ogromem pracy od pozyskania środków do 
realizacji inwestycji i jej rozliczenia. Podkreśliła, że praca Burmistrza to nie jest 
praca przez 8 godzin dziennie, bo osoba na tym stanowisku nie ma przez całą 
kadencję prywatnego życia i jest do dyspozycji w każdym momencie, również w 
weekendy. Dodała, że bardzo się cieszy, że udało się stworzyć zgrany zespół  
z radnymi i pracownikami urzędu. Powiedziała, że przed Burmistrzem stoją tak 
duże wyzwania jak np. inwestycje związane z Polskim Ładem. Zaznaczyła, że to nie 
są zarobki adekwatne do stanowiska prezesa, czy dyrektora zakładu o takim 
budżecie jak ma gmina.  
 

Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr XXXIX/376/21 podjęła. 
Głosów „za” 11, „przeciw” 3, „wstrzymało się” 1, „nieobecnych” 0. 
 

Ad. 18 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami  
i zawarcia przez Gminę Sobótka porozumienia międzygminnego dotyczącego 
zasad współpracy w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 
Wrocławskiego Obszaru Funkcjonalnego przedstawił Pan Jakub Zawada. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr XXXIX/377/21 podjęła. 
Głosów „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 0. 
 

Ad. 19 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza MiG 
Sobótka umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego w roku 2022 przedstawił Pan Jakub Zawada. 
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Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr XXXIX/378/21 podjęła. 
Głosów „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 0. 
 

Ad. 20 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska odnosząc się do dyżurów 
Przewodniczącego Rady poinformowała, że w związku z duża liczbą zachorowań  
prosi o daleko idącą ostrożność i załatwianie wszystkich możliwych spraw  
w sposób zdalny. Dodała, że jeżeli tylko mieszkańcy będą mieli potrzebę 
bezpośredniego spotkania to prosi o zgłoszenie tego do Biura Rady, w godzinach 
pracy urzędu, aby ustalić indywidualny termin spotkania. Poinformowała, że  
w miesiącu grudniu komisje pracują w nieco innym układzie terminowym  
i ruszają praktycznie już od 1 grudnia. Następnie przedstawiła terminy najbliższych 
posiedzeń komisji. Dodała, że może się zdarzyć, że będzie zwoływana jeszcze jakaś 
dodatkowa komisja.  
Radna Lidia Sączawa podziękowała Panu Bartoszowi Huzarskiemu i Radzie 
Powiatu za to, że wysłuchano ich prośby i zamontowano lustro na newralgicznym 
skrzyżowaniu w Kunowie. Poprosiła o wsparcie, jeżeli chodzi o działania  
w Wodach Polskich, aby zrobiono porządek z rzeką od SUW w Świątnikach, przez 
Księginice, aż po Sulistrowiczki, Sulistrowice. Zaznaczyła, że wały wyglądają 
pięknie tylko do SUW w Świątnikach. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powiedziała, że na ostatniej 
sesji radny Marek Juraszek zapytał ją jak to się dzieje, że niektóre petycje nie 
trafiają na posiedzenie komisji i co się stało z petycją z 2019 r. w sprawie chodnika 
w Sulistrowiczkach. Wyjaśniła, że rzeczywiście Pan Marek Juraszek złożył taką 
petycję 20 września 2019 r., ale skierował ją nie do Rady Miejskiej tylko do 
Burmistrza MiG Sobótka. Dodała, że zgodnie z kompetencjami Burmistrz przekazał 
tę petycję do Starostwa Powiatowego i cała dokumentacja w tej sprawie dostępna 
jest w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady podziękowała za 
uczestnictwo i zamknęła 39. sesję Rady Miejskiej w Sobótce. 
 

Sesja trwała w godz. od 10:00 do 12:15 i odbyła się w Regionalnym Centrum 
Kultury Słowiańskiej z wykorzystaniem zdalnego trybu obradowania. 
 

Imienne wykazy głosowań Radnych stanowią załącznik do protokołu. 
 
 
 

Protokołowała                                                                      Przewodnicząca Rady Miejskiej 
Agata Rekść                                                                                                w Sobótce 

                                                                                                              Hanna Piwowarska 



39. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Potwierdzenie możliwości głosowania (lista obecności)

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-11-25 10:07:40

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 14

LICZBA OBECNYCH 14 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 1 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd nieobecny

16

17

18

19

20

21

22

23

24



39. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Zatwierdzenie protokołu z sesji z dnia 28 października 2021 r.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-11-25 10:13:33

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



39. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Zatwierdzenie protokołu z sesji z dnia 9 listopada 2021 r.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-11-25 10:14:17

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



39. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 2021-2035

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-11-25 10:27:50

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 14

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek wstrzymał się

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



39. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Sobótka na 2021 rok.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-11-25 10:41:35

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 14

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek wstrzymał się

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



39. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Stary Zamek.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-11-25 10:44:18

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



39. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Rogów Sobócki.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-11-25 10:47:03

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



39. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Sobótka.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-11-25 10:49:38

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



39. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Sulistrowiczki.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-11-25 10:52:46

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



39. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za korzystanie z
wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach prowadzonych przez gminę

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-11-25 10:57:12

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



39. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała zmieniająca uchwałę nr XIII/142/19 Rady Miejskiej w Sobótce z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie zasad
odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-11-25 11:01:28

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



39. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała zmieniająca uchwałę nr XLII/335/18 Rady Miejskiej z dnia 27 lutego 2018 r. w sprawie określenia szczegółowych
warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego
lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-11-25 11:06:07

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



39. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Sobótce nr XXXIII/330/21 z dnia 29 czerwca 2021 r. w sprawie
zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-11-25 11:12:56

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 14

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż wstrzymał się

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



39. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Sobótka na 2022 rok z organizacjami pozarządowymi oraz
podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o

wolontariacie.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-11-25 11:18:33

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



39. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych oraz określenie zasad zwrotu kosztów podróży służbowych
radnych

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-11-25 11:42:46

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 11

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 3

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan przeciw

2 Iwona Czyż wstrzymał się

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek przeciw

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski przeciw

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



39. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza MiG Sobótka

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-11-25 12:05:39

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 11

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 3

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan przeciw

2 Iwona Czyż wstrzymał się

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek przeciw

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski przeciw

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



39. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami i zawarcia przez Gminę Sobótka porozumienia
międzygminnego dotyczącego zasad współpracy w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Wrocławskiego

Obszaru Funkcjonalnego

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-11-25 12:10:12

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



39. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza MiG Sobótka umowy o świadczenie usług w zakresie
publicznego transportu zbiorowego w roku 2022

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2021-11-25 12:13:40

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24


